
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-06-11, § 19 

 

 Tid: 11 juni 2009 kl 16.00 – 16.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 juni 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katarina Gratschew (m) 

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s)  

Berit Kruse (s) 

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Håkan Thorén (kd)  

Bo Holmberg (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s)  

Gunnar Sandell (s) 

Torkel Tigerschiöld (mp)  

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 19 

Ändrad detaljplan för fastigheten Stiftelsen 1 m m på Södermalm. Remiss 

av planförslag 

Dnr E2009-512-00780 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 

 stadsbyggnadsnämnden som svar på ändrad detaljplan inom Stiftelsen 1 m m på 

 Södermalm, S-Dp 2009-03529-54. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 26 maj 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställer sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och ledamoten Gulan Avci (fp) enligt följande: 

 

Exploateringsnämnden har inget att erinra mot planförslaget utan överlämnar 

exploateringskontorets tjänsteutlåtande som svar på stadsbyggnadsnämndens 

remiss. Nämnden ser positivt på projektet som, genom att dagens spårgrav däckas 

över, kommer att förbättra miljövärdena i och omkring Fatbursparken väsentligt 

med betydligt minskade buller- och partikelnivåer samtidigt som Fatbursparken 

integreras med Mariagårdstäppan. Totalt kommer parken att tillföras omkring 

1 000 kvadratmeter grönyta i omedelbar närhet till Medborgarplatsen. Med rätt 

utformning, som inte minst bör ha trygghetsaspekterna i fokus, kommer 

Södermalms största centrala park på så vis kunna bli mer tillgänglig och 

inbjudande. Nämnden vill också understryka vikten av ett uttalat trygghets- och 

säkerhetstänkande i anslutning till Banverkets och Citybanans arbete. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Håkan Thorén (kd) instämmer i särskilt uttalande från (m)och (fp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 



  

 

_________________________________ 

 


